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MEMO 
 

Voor   : Fractie Slydrecht.NU, de heer D. Stierman 
     Fractie PRO Sliedrecht, mevrouw H. Visser-Schlieker 

     Fractie PvdA, de heer B. van der Plas 

 
Van   : Wethouder Bijderwieden 

 
Datum   : 26-03-2024 

 

Betreft   : Beantwoording technische vragen van de heer Stierman (Slydrecht.NU), 
mevrouw H. Visser-Schlieker (PRO Sliedrecht) en de heer B. van der Plas (PvdA) 

   d.d. 22 maart 2024 met betrekking tot het voorstel Oprichting Beheer 
Accommodaties Exploitaties Sliedrecht BV (BAES). 

 
 

De fracties Slydregt.NU, PRO Sliedrecht en PvdA hebben regelmatig contact gehad met het 

bestuur van SOJS en weten dat de volgende vragen met betrekking tot het voorstel Oprichting 
Beheer Accommodaties Exploitaties Sliedrecht BV (BAES) nog open staan. Ook wij zijn 

nieuwsgierig naar de beantwoording voorafgaand aan de behandeling van dit agendapunt. 

 
Hierbij ontvangt u de beantwoording. 
 

Zoals eerder gemeld in de brief aan SOJS d.d. 1 februari 2024 en in de CIB's d.d. 9 februari 2024 

draagt het college het jongerenwerk en het poppodium een warm hart toe. Met trots kijken wij 
naar ons jongerenwerk en de podiumactiviteiten. Zij zijn van grote waarde voor de Sliedrechtse 

gemeenschap. Het college staat er volledig achter dat dit plaatsvond en weer plaats zal vinden 
vanuit het pand 'Elektra'. Daarover bestaat geen twijfel.  

 
De raad heeft 27 oktber 2020 vastgesteld dat het pand 'Elektra' geschikt gemaakt en ingezet zal 

worden als Multifunctionele Accommodatie (MFA) voor maatschappelijke functies. Doel is dat met 

de komst van de beheerorganisatie BAES B.V. deze gewenste multifunctionele invulling vorm 
krijgt en 'Elektra' een plek wordt voor niet alleen het jongerenwerk en de poppodiumactiviteiten 

van SOJS, maar ook voor andere passende maatschappelijke activiteiten.  Het staat dus 
uitdrukkelijk het jeugd- en jongerenwerk en de poppodiumactiviteiten – op geen enkele manier in 

de weg. Naast het pand 'Elektra' zal de beheerorganisatie BAES B.V. ook de MFA 't Raadhuis' en 

de gemeentelijke sporthallen gaan beheren.  
 

De technische vragen d.d. 22 maart 2024 staan gedeeltelijk (nog) open, maar hebben dus geen 
betrekking op het voorstel Oprichting Beheer Accommodaties Exploitaties Sliedrecht BV (BAES). 

Niet alle vragen kunnen nu 1 op 1 beantwoord worden. In de uitwerking van het beheer van  
het pand 'Elektra' en de doorontwikkeling van het jeugd- en jongerenwerk en het cultuurbeleid  

zullen de vragen, ook in afstemming met SOJS, beantwoord worden. 

 

 

 

 

 

 

 


